

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents,

Warm greetings from Pinnacle American School. I would like to thank you for your continued trust, support, and partnership. Your involvement plays a vital role in strengthening our students' learning, wellbeing, and overall success. Please find below this week's important updates, reminders, and upcoming events.

Active Learning & Student Wellbeing

Yesterday, our students are enjoying sports day! A day filled with movement, teamwork, and positive energy, supporting their physical health, confidence, and overall well being. We are proud to see our learners participating with enthusiasm, resilience, and respect for one another.

Thank you for helping us promote healthy habits and a positive learning environment. Please ensure you check the school instagram.

In addition, our grade 5 girls participated in the ADEK Schools Sports cup for under 11's football. Masha'allah they had a fantastic time and were the only students from the Al Dhafra region to qualify for this round of the competition! We wish them every success in the next stages insha'Allah.

The grade 4, 5 and 6 boys also participated in the ADEK cycling event in Abu Dhabi, fun was had by all as they learnt skills and for wellbeing on Hudayriat Island!

Well done all staff for supporting our students and well done PE team for encouraging all students to develop healthy lifestyles and participate in so many sporting activities!

MAP Readiness – Supporting Progress at Home

As we prepare for upcoming MAP Assessments, we encourage families to support learning at home through simple, consistent routines.

Parents can support MAP readiness by:

- Ensuring a good night's sleep and a healthy breakfast
- Encouraging a positive mindset ("I will try my best!")
- Using Exact Path regularly for targeted skill development
- Reviewing your child's learning targets and progress goals shared by teachers
- Supporting daily reading (10–15 minutes) and basic skills practice

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

PRINCIPAL NEWS & NOTES

UAE Culture, Heritage & National Identity

We are proud to strengthen our students' connection to the UAE by promoting culture, heritage, and national identity through meaningful learning experiences, discussions, and school-wide activities.

National Identity Caravan – Year of Family

Pinnacle American School was honoured to receive a special invitation from the Family Development Foundation (FDF) in collaboration with the National Fund to participate in the National Identity Caravan held in the Al Dhafra Region as part of the Year of Family celebrations .

This initiative promoted UAE heritage, family values, cultural awareness, and community partnership, supporting students' sense of belonging and pride in Emirati identity .Inspiring messages on the important role of women in education, leadership, and national development were shared, by Staff and students.

We are pleased to announce a new partnership between Pinnacle American School and Fatima College of Health Sciences (FCHS). Through this collaboration, final-year B.Sc. Nursing students will begin a volunteering programme in liaison with our School Nurse, supporting our ongoing commitment to student wellbeing .

The student nurses will attend in small supervised groups (3–5 students per day) with faculty supervision, and their role will remain educational, observational, and non-invasive at all times .

Focus areas will include age-appropriate wellbeing sessions such as:

- Personal hygiene & healthy habits
- Nutrition awareness
- Physical activity & movement
- Emotional wellbeing and feelings
- Mindfulness, relaxation & breathing
- Basic first aid awareness (no procedures)

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Please note: No diagnosis, physical examinations, medication administration, or invasive procedures will take place. We are confident this health and wellbeing programme will have a positive effect on all our students insha'Allah and thank Fatima College of Health Sciences (FCHS) for honouring the school with this fantastic partnership.

Open Evening Announcement – 5th February

We are excited to invite parents and families to our Open Evening on 5th February for student placements for the next academic year (KG to Grade 6).

This will be a fun-filled and welcoming evening, and we will be offering special discounts for early registrations.

We encourage parents to attend, invite friends and family, and support our growing school community.

Staff Update

We are pleased to welcome Ms. Najah as our new Head of MoE Section. We look forward to her leadership and contribution in supporting student learning and school development. Please join us in welcoming her to the Pinnacle American School community.

Staying Updated on School Progress

To stay informed and connected, we encourage parents to regularly check:

ClassDojo updates from teachers

Our school Instagram account for announcements, celebrations, and school highlights

We are grateful for the continued support and trust from our parent community. Your partnership helps us strengthen student learning, wellbeing, and the overall growth of Pinnacle American School. Together, we continue building a school environment where every child can thrive.

This is a reminder that today, 27th January, will be the Parent-Teacher Meeting.

All students will be dismissed by 12:30 PM.

The meetings will take place at the school premises from 5:00 PM to 8:00 PM.

With sincere thanks and appreciation.

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أعزّاء أولياء الأمور،

تحية طيبة من مدرسة بينكل الأمريكية.

نود أن نقدم إليكم بخالص الشكر على ثقتكم المستمرة ودعمكم وتعاونكم معنا. إن مشاركتكم الفاعلة تلعب دوراً محورياً في تعزيز تعلم طلابنا ورفاههم ونجاحهم الشامل. تجدون أدناه أهم التحديثات والتنبيهات والفعاليات القادمة لهذا الأسبوع.

التعلم النشط ورفاهية الطلبة

استمتع طلابنا بالامس بيوم الرياضة!

إنه يوم مليء بالحركة وروح الفريق والطاقة الإيجابية، يدعم صحتهم البدنية وثقتهم بأنفسهم ورفاههم العامة. نفخر برؤيه متعلمينا يشاركون بحماس وصمود واحترام متبادل.

شكراً لكم على مساعدتنا في تعزيز العادات الصحية وتهيئة بيئه تعليمية إيجابية. يرجى التأكد من متابعة حساب المدرسة على إنستغرام.

بالإضافة إلى ذلك، شاركت طالبات الصف الخامس في كأس مدارس ADEK الرياضية لكرة القدم (تحت 11 سنة). ما شاء الله، لقد قضين وقتاً رائعاً، وكانوا الطالبات الوحيدة من منطقة الظفرة اللواتي تأهلن إلى هذه المرحلة من المنافسة! نتمنى لهن كل التوفيق في المراحل القادمة إن شاء الله.

كما شارك طلاب الصفوف الرابع والخامس والسادس من البنين في فعالية الدراجات التابعة لـ ADEK في أبوظبي، حيث استمتع الجميع وتعلموا مهارات جديدة دعمت رفاههم في جزيرة الحدирات.

أحسنتم جميعاً! شكرأً لجميع أعضاء الهيئة التدريسية على دعمهم لطلابنا، وتهئه خاصة لفريق التربية البدنية على تشجيع الطلبة على تبني أنماط حياة صحية والمشاركة في العديد من الأنشطة الرياضية.

الاستعداد لاختبارات MAP - دعم التقدم من المنزل مع اقتراب اختبارات MAP، نشجع الأسر على دعم التعلم في المنزل من خلال روتين بسيط ومنتظم.

يمكن لأولياء الأمور دعم الاستعداد لاختبارات MAP من خلال:

- التأكد من حصول الطالب على قسطٍ كافٍ من النوم وتناول فطور صحي
- تشجيع التفكير الإيجابي («سأبذل قصارى جهدي!»)
- استخدام منصة Exact Path بانتظام لتنمية المهارات المستهدفة
- مراجعة أهداف التعلم ومؤشرات التقدم التي يشاركتها المعلمون
- دعم القراءة اليومية (10-15 دقيقة) وممارسة المهارات الأساسية

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

الثقافة والتراجم والهوية الوطنية لدولة الإمارات

نفخر بتعزيز ارتباط طلابنا بدولة الإمارات العربية المتحدة من خلال ترسیخ الثقافة والتراجم والهوية الوطنية عبر خبرات تعليمية هادفة، ونقاشات بناءة، وأنشطة مدرسية شاملة. قافلة الهوية الوطنية - عام الأسرة

تشرفت مدرسة بينكل الأمريكية بتلقي دعوة خاصة من مؤسسة التنمية الأسرية بالتعاون مع الصندوق الوطني للمشاركة في قافلة الهوية الوطنية التي أقيمت في منطقة الظفرة، وذلك ضمن فعاليات عام الأسرة.

هدفت هذه المبادرة إلى تعزيز التراث الإماراتي، والقيم الأسرية، والوعي الثقافي، والشراكة المجتمعية، بما يدعم شعور الطلبة بالانتماء والفخر بالهوية الإماراتية.

كما تم تسليط الضوء على رسائل ملهمة حول الدور المهم للمرأة في التعليم والقيادة والتنمية الوطنية، بمشاركة من الكادر التعليمي والطلبة.

شراكة مدرسية جديدة: كلية فاطمة للعلوم الصحية (FCHS)

يسرّنا الإعلان عن شراكة جديدة بين مدرسة بينكل الأمريكية وكلية فاطمة للعلوم الصحية.

وبموجب هذا التعاون، سيبدأ طلبة السنة النهائية في برنامج بكالوريوس التمريض بالمشاركة في برنامج تطوعي بالتنسيق مع ممرضة المدرسة، دعماً لالتزامنا المستمر برفاهية الطلبة.

سيحضر طلبة التمريض ضمن مجموعات صغيرة وتحت إشراف أكاديمي (من 3 إلى 5 طلبة يومياً)، وسيقتصر دورهم على الجوانب التعليمية والملاحظة فقط، دون أي تدخلات طبية.

ستركّز الجلسات على موضوعات مناسبة لأعمار الطلبة، مثل:

- النظافة الشخصية والعادات الصحية
- التوعية الغذائية
- النشاط البدني والحركة
- الرفاه العاطفي والتعبير عن المشاعر
- اليقظة الذهنية، الاسترخاء، وتمارين التنفس
- التوعية بالإسعافات الأولية الأساسية (دون إجراءات)

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

يرجى العلم:

لن يتم إجراء أي تشخيصات طبية أو فحوصات جسدية أو إعطاء أدوية أو تنفيذ أي إجراءات تدخلية. ونحن على ثقة بأن برنامج الصحة والرفاه هذا سيكون له أثر إيجابي على جميع طلابنا إن شاء الله، ونتقدم بجزيل الشكر إلى كلية فاطمة للعلوم الصحية (FCHS) لتشريفها المدرسة بهذه الشراكة المميزة.

إعلان امسية اليوم المفتوح - 5 فبراير

يسرّنا دعوة أولياء الأمور والعائلات لحضور الأمسية المفتوحة يوم 5 فبراير، وذلك لاستقبال طلبات التحاق الطلبة للعام الدراسي القادم (من الروضة حتى الصف السادس). ستكون أمسية ممتعة ومرحّبة بالجميع، مع تقديم خصومات خاصة للتسجيل المبكر. نحيط أولياء الأمور على الحضور ودعوة الأصدقاء والعائلة ودعم مجتمع مدرستنا المتنامي.

تحديثات الكادر التعليمي

يسرّنا الترحيب بـ الأستاذة نجاح بصفتها رئيسة قسم وزارة التربية والتعليم (MoE) الجديدة. تتطلع إلى قيادتها ومساهمتها في دعم تعلم الطلبة وتطوير المدرسة. يرجى الانضمام إلينا في الترحيب بها ضمن مجتمع مدرسة بينكل الأمريكية.

متابعة مستجدات المدرسة

للبقاء على اطلاع دائم وال التواصل المستمر، نشجّع أولياء الأمور على متابعة:

- تحديثات كلاس دوجو الواردة من المعلمين
 - حساب المدرسة على إنستغرام للاطلاع على الإعلانات والاحتفالات وأبرز أنشطة المدرسة
- نحن ممتنون للدعم المستمر والثقة التي يوليهها لنا أولياء الأمور. إن شراكتكم تسهم في تعزيز تعلم الطلبة ورفاههم والنمو الشامل لمدرسة بينكل الأمريكية.
- معًا نواصل بناء بيئة مدرسية تُمكّن كل طفل من الازدهار والنجاح.

وهذا تذكير لكم بأن اليوم الموافق 27 يناير سيكون اجتماع أولياء الأمور.

سينصرف جميع الطلاب بحلول الساعة 12:30 ظهرًا.

تبدأ الاجتماعات في مقر المدرسة من الساعة 5:00 مساءً وحتى الساعة 8:00 مساءً. مدير المدرسة مع خالص الشكر والتقدير.

مع تحياتي،
عائشة أشرف